



靈糧堂怡文中學  
Ling Liang Church E Wun Secondary School  
電話：2109 4000 傳真：2109 4066

敬啟者：

有關「中一自行分配學位申請程序的修訂安排」

鑑於新型冠狀病毒肺炎在本港蔓延，為防止新型冠狀病毒在校園傳播及保障師生健康及安全，本校決定取消原定於 2020 年 3 月 7 日舉行的中一自行分配學位面試。由於面試取消，其 30% 的收生比重將會分佈於其他項目內。新修訂的收生準則及比重如下：

準則	比重
由教育局提供之學生成績次第及校內成績	55%
操行	30%
課外活動	15%

本校將於教育局指定日期透過書面、電話向自行分配學位正取名單上的學生發放錄取通知。如有任何垂詢，可致電 2109 4000 與學務主任陳剛強老師聯絡。

此致  
貴家長／監護人

靈糧堂怡文中學校長



羅偉文

謹啟

羅偉文

二零二零年二月十三日



**靈糧堂怡文中學**  
**Ling Liang Church E Wun Secondary School**  
電話：2109 4000 傳真：2109 4066

13<sup>th</sup> February, 2020

Dear Parents/ Guardians,

**New Arrangement for Application for S1 Discretionary Places for the academic year of 2020-2021**

In view of the latest development of the novel coronavirus infection, the interview for S1 Discretionary Places originally scheduled on 7<sup>th</sup> March 2020 will be cancelled in order to help reduce the risk of infection and spread of the virus and safeguard the health and safety of all participants. Applications will be processed in accordance with the admission criteria and weightings listed below:

<b>Admission Criteria</b>	<b>Weighting</b>
Position in the Discretionary Places Rank Order List provided by the Education Bureau and Academic performance in school	55%
Conduct	30%
Extra-curricular activities participation	15%

Successful DP applicants will be notified by mail and phone on a date specified by the Education Bureau. For enquiries, please contact Mr. Chan Kong Keung of the Academic Affairs Committee, at 2109 4000.

Yours faithfully,

Mr. Law Wai Man  
Principal

